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خدا را شکر بیرانوند و نیازمند مثل من نشدند/ خودشان این کاره هستند و اتهام میزنند

 دوشنبه ۲۱ اسفند ۱۴۰۲ - ۱۵:۱۹ شناسه خبـر : ۱۳۹۰۴۵

 دروازهبان با تجربه فوتبال ایران از گلرهای سرشناسی که در این هفته مرتکب اشتباه شدند، دفاع کرد.

رقابتهای هفته نوزدهم لیگ برتر در حالی برگزار شد که اشتباه برخی گلرهای ازجمله علیرضا بیرانوند، سیدپیام

نیازمند، علیرضا رضایی و محمد ناصری بیشتر از بقیه به چشم آمد و نمایش ضعیف این دروازهبانان کاری کرد تا دروازه

پرسپولیس، سپاهان، نساجی مازندران و پیکان باز شود که البته در این بین تیمهای دو گلر به برتری رسیدند. اشتباهات

فاحش بیرانوند، نیازمند، رضایی و ناصری در بازیهای هفته اخیر لیگ برتر موجب شد تا محسن فروزان که در گذشته

چنین شرایطی را همراه با تراکتور و در دیدار مقابل سپیدرود رشت تجربه کرده بود، به این اتفاق واکنش نشان بدهد و

به دفاع از همپستیهای خود بپردازد و البته به یک نکته مهم اشاره کند.
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محسن فروزان که طی سالیان اخیر توانسته آمادگی بدنی و بهویژه فنی بالای خود را حفظ کند و نقش مهمی در قهرمانی

فولاد خوزستان در جام حذفی در سال 1400 داشته باشد، طی دو فصل و نیم در گلگهر سیرجان نیز دوران موفقی سپری

کرد و حالا هم چنین شرایطی را در ذوبآهن دنبال میکند. این دروازهبان که در نقل و انتقالات زمستانی راهی ذوبآهن

شد و در نخستین بازی برای باشگاه جدیدش مقابل پرسپولیس درخشید، در هفتهی پُر اشتباه گلرهای لیگ برتری، نمایش

موثری برابر تیم هوادار ارائه داد و حالا هم به دفاع از دروازهبانانی که مرتکب اشتباه شدند، پرداخته است.

فروزان با اشتباهاتی که گلرهای لیگ برتری مرتکب شدند، در گفتوگویی یاد اتفاقی که برای او در دوران حضورش در

تراکتور و پس از دیدار مقابل سپیدرود رشت رخ داد، افتاده و خوشحال است که اتهام شرط بندی به گلرهای حال حاضر

لیگ برتر مثل علیرضا بیرانوند و پیام نیازمند نزدهاند.

دلیل انتخاب ذوبآهن* 

دو سال و نیم خوب به همراه بهترین خاطرات در گلگهر سیرجان داشتم و از هر نظر خوشحالم که در چنین تیمی حضور

داشتم ولی شرایط طوری بود که تصمیم به جدایی گرفتم و الان هم واقعا از انتخاب ذوبآهن که یک باشگاه با سابقه در

فوتبال ایران است و کاملا حرفهای رفتار میکند، راضی هستم. پیشنهاد ذوبآهن را نمیتوانستم رد کنم و با توجه به

حضور آقای ربیعی تصمیم گرفتم به این تیم بیایم. امیدوارم بهترین شرایط را در ذوبآهن داشته باشم و دل هواداران را

شاد کنم.

* خودم این روزهای تاریک را سپری کردم

من واقعا ناراحت هستم که گلرها گلهای بدی در این هفته دریافت کردند چون خودم این روزهای سخت و تاریک را در

20 سال گذشته داشتم و میدانم این دروازهبانان چه لحظات سختی را سپری میکنند. نقش سرمربی، مربیان، همبازیان

و طرفداران برای بهبود شرایط روحی گلرها خیلی زیاد است تا آنها با حمایت دوباره عملکرد خوبی ارائه کنند. متاسفانه

در فوتبال ایران فقط روزهای بد را از دروازهبانان در ذهن نگه میدارند ولی کسی نمیگوید چه روزهای درخشانی

داشتند. خواهشا روزهای بد گلرها را فراموش کنید چون برای همه دروازهبانان جهان چنین اتفاقی میافتد و

دروازهبانانان ایرانی هم همینطور هستند.

* اگر من این گلها را میخوردم...
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اما یک سوال دارم. اگر خدایی نکرده هر کدام از این گلها را من میخوردم، صد جور به من اتهام میزدند که فلانی شرط

بندی و تبانی کرده ولی گلرهای دیگر که این مدل گلها را خوردند، شب به خانههایشان رفتند و خوابیدند؛ با وجود

اینکه از صمیم قلب برای آنها ناراحت هستم و میدانم چقدر سختی میکشند.

* چرا با من و همسرم آن رفتارها شد

چرا من باید بابت یکی، دو گل و یک بازی که ممکن است برای هر دروازهبانی اتفاق بیفتد (و در همین هفته هم شاهد آن

بودیم)، آن شرایط را تجربه کردیم و به همسرم هم اهانت شد؟ آیا این اتفاق عادلانه است؟ برای چندمین بار میگویم واقعا

برای همه گلرهایی که گل بد خوردند، ناراحت هستم ولی چرا این نگاه نسبت به محسن فروزان متفاوت بود؟ اشتباه

جزئی از دروازهبانی است و خدا را هزاران بار شکر برای این گلرها اتفاقی که برای من افتاد، رخ نداد.

* یک سال و نیم نگذاشتند بازی کنم

چرا باید یکسری آدم که هیچ چیزی از فوتبال سر در نمیآوردند و یک دنیا اتهام به من زدند، آن تصمیمات را میگرفتند
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و آن حرفها را میزدند؟ آن زمان من یک سال و نیم نتوانستم فوتبال بازی کنم. یک سال و نیم بدترین شرایط مالی و

سختترین روزهای زندگیام را سپری کردم. از طرف دیگر چرا باید پای همسر و خانوادهام وسط بیاید؟

* افکار مسموم باید از بین برود

امیدوارم این افکار مسموم و آدمهای غیر فوتبالی و حرفهای غیر فوتبالی از فضای فوتبال کنار برود و بدانند که اشتباه

دروازهبانانان یا بازیکنان جزئی از بازی است و باید این افکار مسموم و حرفهای زشت برچیده شود و دیگر این

صحبتها را در جامعه فوتبالی نشنویم.

* خیلی دلم شکست

پس از اتفاقاتی که این هفته افتاد، خیلی دلم شکست. هم برای گلرهای دیگر ناراحت شدم، هم یاد دوران و روزهای تاریک

زندگیام افتادم که بهخاطر توهمات و یکسری حرفهای غیر فوتبالی و تصمیمات غیر حرفهای، دو سال سخت را

گذراندم. خدا را شکر این اتفاقات برای ما تمام شد و پس از آن دوران، روزهای خوبی را سپری کردم. شاید اگر خیلی از

گلرها و بازیکنان جای من بودند، خیلی سخت دوباره به فوتبال برمیگشتند، اما به لطف خدا توانستم به شرایط خوبی

برسم و در تیمهای بزرگ کار کنم و الان هم در ذوبآهن که یک باشگاه بزرگ است و سرمربی و مربیان حرفهای دارد،

کار میکنم.

* خودشان این کاره هستند و اتهام میزنند

اعتقادم این است که هر کسی بدون سند و مدرک به یک نفر اتهام میزند یا علیه یک بازیکن یا یک فرد حرف میزند،

خودش این کاره است؛ خودش زد و بند کرده و همه را مثل خودش میداند. آدمهایی که اتهام میزنند و صحبت از تبانی

میکنند، خودشان این کاره هستند و مطمئن باشید قبلا از این کارها کردهاند. پس نباید درباره آدمها خیلی راحت و

بدون سند قضاوت کرد.

انتهای پیام/
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